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sa 722. sjednice Vijeia l{rvatske komore raredici
odrZane 30. prosinca2020. godine s podetkorn u 14.

sa sljedeiim

Ad 1)

Pomo6 stradalima u potresu u Sisaiko-mosla
Predsjednica Vijeia rekla je kako je odludila
zahvaljujudi inicijativama dlanova Vijeda u raz
podr5ka kolegicama i kolegama i svima stradalima n
je kako na dana5njoj sjednici ne odekuje velike od
Rekla je kako je na web stranici Komore objavlljeno
bolnica u Sisku pretrpjela velike Stete i te5ko lirnkc
podrudju Sisadko-moslavadke Lupanije ima 1600 dl
je vaLno da se Komora u ovom trentttku oglasi.
agencijom za odnose s javno5iu nakon kojeg je o

objavljena anketa. Posebno je pozdravila kolegicu
moslavadke Zupanije te ju je zamohla da kaZe rre5to

Ividinec rekla je kako se dula s predsjednicom Vij
od kojih je dobila podr5ku. U ovom trenutku nLije

: 131084361 02, poslovni radun:

ih sestara (u daljnjem tekstu:
szrti putem videopoziva (telekon
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Dnevnim

1. Pomoi stradalima u potresu u Sisadko-mosla

2. Razno.

Nazodno je 19 dlanova Vijeia.
Nisu nazodne dlanice Vijeda: Darinka Zv<>rcNovak, ilvanh Dekovii.
Predsjednica Vijeia pozdravila je sve nazodne te je n
Vije6a zbog tragedije koje je zadesila Sisadko-mos
moglo iskazati svoju podr5ku kolegicama i kolegam
Sisadko-moslavadke Lupanije, a Sto smatra profesi
zapisnik s prethodne sjednice joS nije zavr5en, na sj

Dnevni red je jednoglasno usvo.jen.

glasifa kako je u
vad\u Lupanij S

i srrirp ostalim u
Lalnqm i moralnom obvezom. B'uduci da
ici u sijednju usvcrjit 6e se oba zapisnik[.

bio tako razoran, dok je drugi potres uni5tio bolnicu



lokacije, od kojih je jedna u lPetrinji. Straclali su svi o
radovi na novom paviljonu budu zavr5eni, ali sve .i

dogodio, pacijenti su preseljeni u novi pavil.jon

zgrada ginekologije koja je novija i renovirana, iak
preseljeni su u Zagreb. Smatra da pomoi treba biti
najbolje znati kako raspodijeliti pomoi. U razgo
Komore do5lo se do zakliudka kako treba oreanizi
kao Sto se to udinilo nakon potresa u Zagrebt,22.3
kontaktu s glavnom sestrom sisadke bolnice ko.ja m
o5te6enja. Kontaktirali su i nakon judera5rrjeg potresa
se dogodilo, Pacijenti su premje5teni u novi di,r koj
nema grijanja. Pacijenti su tijekom judera5njeg po
zbrinuti u zagrebadkim bolnicama. Zbog ovo54

osoblja, a radi se na tome da se ospos;obi novi d

Predsjednik je takoder izvijestio kako je u judera5nj

struje koja se vratila tek oko 17.30 tako rla ni"je bilo
sve normalno funkcionira. Preclsiednik smatra kako
udinjeno i nakon zagrebadkog potresa te je potrvali
anketa ved postavljena, joS malo prerano, bududi da

mjeseci za prikupljanje sve potrebne dokumentacije
dana se neie moii niSta operati'vno napraviti, ali je
bude spremnazapomod u trenutku kad ie svi doku
rekla je kako za sada imaju sve, odnosno prik.uplj
potrebna nikakva pomoi, Sto ne zna(i da u bud
koordinirao je zagrebadke bolnice kako bi sisadkoj
kisikom koje su oti5le s njihovim pacijentima u
ustanove i inade imaju problem r; posteljinom pa ako

to onda primarno bude posteljina. Dodala je kako
da dok se taj dio ne odradi neie biti moguie zniftiko
kako je u svojoj bolnici organizirao humanitarnu
oblicima za stradale u potresu. Iz bolnice u Si

posteljine i uniformi" On ie osobno sutra odvesti
uniformi u Sisak te predlaZe, buduii da je HKIMS
organizirati interventna kupovirra nekih osnovnih
uniformi ili nekih drugih sl.vari koje su im st,r'arno

izrazilaje svoju podr5ku i suosjeianje svima oni
Zagorje juder ponovo jako treslo, odekuje da ie i
zanemaivo prema onome Sto ie zadesilo liude u S

ovom trenutku ne razmi5lja o kolegicama sarmo

ljudima koji su stradali i kojima su uni5tene kuie.
toga da kolegice i u ovoj ranoj fazi znaju da se mog
PodrLala je inicijativu da se k.olegicama osiguraju
odgovorili na mail koji je poslzrla, Sto je pokazalo

na raspolaganje i pomodi kako kolegicama, talco i
osobno s njezinog zavoda poslalo oko 200 uniformi
nacionalni savez sestrinstva ie isto tako :zatraLi'o hr

oko 400 uniformi. Poslana su i antiviralna odijela,

tzanbuz stupanj o5tedenja. U sljede6ih par
itno da se krene u proceduru i da KonJrora

nti biti prikupljeni. Glavna sestra OB Sisak
o je dovoljno porno6i pa im trenutno nije

i neie biti potrebna. Tijek.om dana
bolnici vratili njihovu posteljinu i boNe s
gre1b. Brankica Ividinec rekla je da m[nje
etko Zeli organizirati dostavu pomoii, rieka



Smatra da treba pomodi svakoj kolegici ponaos;ob,

Psiholo5ka pomoi postoji od prije, a srnatra da s

moslavadkoj Zupaniji treba pruZiti financijsku pomoi
sjednice duo s prijateljem koji .je juder oti5ao sramoi

saznanjtma najveii su problemi u okolniim selima k
nedostaie hrane i vode. Smatra da se odredena
na nabavku tih osnovnih potrep5tina. Treba vidjeti
raspolaZe, azalim odrediti iznose zahranru, vodu, un

Vijeca pitala je predsjednika krko HKMS stoji s

rekao kako je pod stavkom donacije raspoloZivo oko
Pula ukljudila u pomod stradalom podrrLrdju. fim
najvi5e su potrebne deke i pokriivadi. Najbolje je upl
onda taj novac ciljano upotrijebiti za ono Sto je
Predsjednica Vije6a rekla je kako smatra da ideja s

odjeia, a da 6e HCK rije5iti problem s dekama. Rekl
notresa nisu obi5le zasrebadke bolnice te bi ovos
stradalo podrudje, jer Komora treba biti prisutna na

predstavnici Vije6a, kao dopredsjednik Ivica F.aZnj

Vijeia obidu nastradalo podrud.je, ukolik<l postcrji

neki prijedlog koji ie se realizftati,bez obzira rra to
terenu. Predsjednik Komore rekao je kako ga je u

ministra zdravstva koja je u jutlro5njem n'azgovoru n

i5li u obilazak sisadke bolnice. Zbog toga postoji
pomoinicom ministra otiii u Sisak. Ako se dog
ujutro pitati glavnu sestru da mu kaZe Sto todno treba
kolegicama to donirati. Brankica Ividinec rekla je
razluditi pomoi medicinskim sestrama i pomoi
da Komora daje pomo6 samo medicinskim sest

Predsjednica Yije(,a rekla je kako je njr:,zina prvott
SnjeZana Busandi6 rekla je kakc, se slaZe s prije>dl

za sve vei krenula u velikim kolidinama, a Vijeie
medicinskim sestrama i tehnidarima. PodrZala ie i
kolegicama i kolegama iz Sisadlco-moslavadke Zu

kako se i u njenoj Zupaniji organizirala pomod. S

bi dogodilo da se sve po5alje odjednom, a onda
tim da se treba prvenstveno pomoii kolegicama
vidjeti kako se moZe pomo6i svim stradalima,
pomoi nije do5la. PredlaZe da se razmisli o kon
kako se treba prvenstveno koncentrirati nLa koJlegice i

novaca, npr. 10.000 l(una uplati na radun Crverrog k
da Komora pokaLe da ima empatije i da sr: mi
kolesicama. Zvonimir Pardina rekao ie kako se

podrLava prijedloge SnjeZane Busandii i RuZe Urem
pruZiti pomo6 svojim dlanovima u sval,lom

kolidina donacija te da za neke stvari treba priiiekati
dodatno osigurati. Takoder smatra da pornoi treba i6
Predsjednica Vijeia zakljudila je da se s'ri slaZu s ti

titi nqvac Hrvatskom
rtrebnb, a to je p
rniforrmama nije I
je ka|<ojoj je Zao Sto

a vrlo rado da se u n
)renu. Smatra da post
vii, predsjednik K.o
guirrdst
to Je sut
fava za

pa kad se to nabavi t

obzira na to je li joj stradala kuia ili ne.



su dlanovi M
Br:ankica Ivid

kolegama, dlanovima HKMS. Osobno sntatra dlr ve6

stradalima u potresu, kako je to bilo udinieno i

Povjerenstvu budu svi dlanovi prethodnog Povj

Brankica Ividinec i pravnik iz ureda I(omore
uniforme za odredeni iznos novaca i osim toga j
crvenom kriZu. Odluka o tome da se dlanovi Vije6a

usvoj ena j e j ednoglasno.
Odluka o osnivanju Povjerenstva diji
Cecilija Rotim, Irena Danyi Hloleti6,

protlv.
Ivica RaZnjevic pitao je jesu li svi sigurni da je
nakon potresa u Zagrebu. Podsjetio je da nitko od dl

dokumentacija se sastoji upravo od takvih d
provjeravaju pravnici iz ureda Komore. Na kraju j

sjednici Vijeia HKMS. Zbogtoga smatra da je sred

bolje usmjeriti u financijsku pomo6 stradalimar. Mi
moZe odraditi ured Komore, a Vijeie moZe na kraj
protiv odluke o osnivanju Povjerenstva' Bojan Baki

njegova ideja na mjestu te ptedlaLe da se ideja stavi

kako je glasanje vei provedeno.

Predsjednica Vijeia predloZila je da se sada

zatobiti utro5ena, te o mogudoj uplati sredstava

da ne treba odmah utro5iti sva sredstva u iznosu od

todno uniformi potrebno. Nada Tadii misli da je s

todno potrebna kako ne bi do5lo do nagomila'ranj
potrebama pribave od glavne sestre bolnice. Blai
sutra pita glavnu sestru o potrebama, te da se uplati
je rekao kako 6e sutra zamoliti glavnu sestru da nap

se prema tome mogu odrediti financijska sredstva.

Kuna.
Predsjedrrica Vijeia zakljudila je kako 6e predsjed

izvijestiti dlanove Vijeda. Zv<tnimir Pardina srlaZe

Sisak.
Predsjednikje odgovorio kako ie u Sisak ici on,zai

se nabavi donacija, tamo ie iii delegar:iia,"zajed

HKMS. Kad se dozna koje su todno poteba, znat

nabava i dodjela. Predsjednica Vijeia dodatno je
iii kad bude dodjela donacije. Karolina ViZintin
uniformi po cijeni od 25000 Kuna. Sandro 'Vi

nabavi uniformi. RuZa Uremovid napomenula je

medicinske sestre koje rade i u drugim ustanov

predsjednik pribaviti informacije s terena" 
"Zam<podr5ku Vijeia HKMS na terenu. Predsjednica Vij

uplati sredstava Hrvatskom crvenom kriZu. Predsj

ili nakon Nove godine. Ivica RaZnjevii rekao je tr

Kuna, budu6i da za tai iznos predsjednik ne mora i

ie to istina. BlaZenka Stunja smatra da bi trebalo



kriZu odmah sutra, a da se ostala pomoi moZe dodije
da se donese odluka o uplati 20.000 Kuna
predsjedniku ne treba posebna ovlast.
PredloZena odluka jednoglasno je usvojena.

Ad2)
Razno
Pod ovom todkom nije bilo rasprave.
Predsjednica Vije6a svima je zahvalilana vremenu i

Sjednicaje zavr5ila s radom u 15.33 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazij a S ori i Urani i

j rgakciji i pokazanom zajedni5tvu.

PrPdsjednica Vije6a Komore:

ina Fri5di6, magistra sestrinstva


